
 

 

Ref. Best. Møde 30. januar 2023 
 

Mødedeltagere:  Brian, C-J, Jan, Lena, Povl & Anne Lise  

 

Fraværende:  Ingen 

 

Pkt. 1.  Referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Referatet af 10.12.2022 blev godkendt. 

 

 

Pkt. 2 Gennemgang af indkommen post 

DGI & DPF:   

Har oplyst at Petanquens dag bliver d. 20.5.2023 – I den anledning vil Brian og Anne Lise tilmelde 

sig et inspirationsforedrag, som ”Bevæg dig for livet” udsender online d. 6.2.2023 

 

DIF: 

Ingen nyheder 

 

Fælleskontoret/KTIS 

Kend din kommune d. 9.2.2023 – Brian & Angelina deltager i Tårnby kommunes arrangement kl. 

17 – 19 og medtager læder petanquekugler, så spillet evt. kan afprøves. 

 

Tobaksfrit idrætsliv i Tårnby – det er et nyt initiativ fra kommunens side vedr. at sportsområder 

skal være tobaksfrit område, hvilket vil medføre, at petanquespillerne ikke må ryge klubbens 

område. Hvis nogen har behov for rygning, så må de helt ud på parkeringspladsen.  

 

Fyraftensmøde – møde skole og fritidslivet d. 2.3.2023 – det drejer sig om, at få yngre 

medlemmer ind i klubben. Brian & C-J deltager. 

 

Pkt. 3   Gennemgang af nye og kørende sager 

a) 1-års gennemgang af hal – C-J oplyste, at der stadig mangler lidt rundt omkring i hallen, 

men at han har ”snor” idet. 

b) Generalforsamling - C-J booker lokale i Vestamagerhallen, Susanne R. er ordstyrer. 

Vedtægter - ændringer er parat til forelæggelse mv.  

Indkomne forslag - Der er kommet et forslag fra et medlem, om at udnævne Lena til 

æresmedlem. 

AED - Vi blev enige om, at præsentere arbejdet vedr. hjertestarter under budgettet, da 

udgiften er medtaget i budget for 2023.  

Årsregnskabet for 2022 blev godkendt. 

c) Diverse orientering 

Lån af baner - et medlem har forespurgt, om tilladelse til, at invitere sine arbejdskollegaer 

til at spille en gang petanque i hallen. Det er ok, og dato mv. aftales med Brian. 

Danmarksindsamling – C-J & Brian har sat ja til en udlodning hos Lauritz.com, der 

hedder ”Mød Tårnbys borgmester og spil petanque mv.” 

Café Feven – C-J venter på svar fra kommunen, mht. hvad der skal ske med Caféen i 

Vestmagerhallen. 



Holdleder DGI – der mangler en holdleder til Jan Melskens hold, da han er trådt tilbage. 

Vi talte om tilskud til holdene (fortæring) i forbindelse med afholdelse af hhv. 6-mands- og 

4-mandsspil. Vi aftalte kr. 180 til 6-mandsspil og kr. 140 til 4-mandsspil i 2023.    

 

Pkt. 4. Regnskab for januar 2023 - blev taget til efterretning.  

 

  

Pkt. 5.  Åben for tilføjelser 

Brian oplyste: 

- Brian vil gerne have input til Nyhedsbreve til medlemmerne 

- Rikke fra DPF har forespurgt, om vi vil være med i nogle venskabsklubber, dvs. invitere 

andre klubber hertil og spille petanque og at vi så også kommer på besøg i deres klub og 

prøver deres sport. Vi synes det lød interessant og Brian holder snor i det. 

 

 

Pkt. 6 Næste mødedato er d. 27.2.2023. 

 

 

 

Referent: Anne Lise Braat 


